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Skrivelse 

 

Abit Dundar (L) 

 

Skrivelse om idrottshall i Hagastaden 

KFUM Central har länge visat intresse för att bygga och driva en fullstor idrottshall i 

Hagastaden. Det råder stor brist på fullstora idrottshallar, och när ett privat företag erbjuder 

sig att bygga och driva en idrottshall menar Liberalerna att staden borde ta den chansen. 

Speciellt när idrottsförvaltningen inte kommer att uppbringa en fullstor idrottshall på platsen.  

 

Majoriteten verkar dock ha ett svalt intresse för att detta ska bli verklighet. Nu verkar de ha 

bestämt sig för att KFUM inte ska få bygga idrottshall på platsen, att SISAB istället ska få 

bygga en mindre hall som enbart ska användas av eleverna på skolan som kommer att ligga 

bredvid.  

 

Exploateringskontorets yttrande lyder ”För att säkra skolans behov av idrottsytor anser både 

utbildningsförvaltningen och SISAB att den bästa lösningen är att SISAB uppför och äger den 

idrottshall som ska uppföras inom området”. 

 

KFUM har flera gånger sagt att de ämnar hyra ut hallen till utbildningsförvaltningen dagtid. 

Eftersom hallen som de vill bygga är fullstor skulle det även finnas plats för elever från andra 

närliggande skolor. Exploateringskontoret skriver också att idrottsförvaltningen inte har 

tillräckliga resurser för att bygga en fullstor idrottshall.  

 

När staden växer i rekordfart är det av speciellt stor vikt att nya förutsättningar för idrott 

också växer fram i samma takt. Låt KFUM bygga  en fullstor idrottshall i Hagastaden.  

 

Mot bakgrund av vad som ovan anförs vill jag fråga kontoret:  

 

Vilka åtgärder kommer nu att tas för att garantera att KFUM kommer att ges 

möjligheten att bygga en fullstor idrottsanläggning i Hagastaden?  

 

 


